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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 31. januar 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 173 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Per Clausen (EL)

Spørgsmål 173:

”Ministeren bedes redegøre nærmere for, hvorfor den såkaldte slagskadeundersøgelse, 
som tidligere fødevareminister Henrik Høegh i 2010 lovede Folketingets
fødevareudvalg skulle gennemføres i 2011 blev udsat, hvem som traf denne afgørelse 
og om hun eller den tidligere minister er blevet orienteret om eller inddraget og hvorfor 
Folketinget ikke blev informeret”

Svar:

Jeg henviser i det hele til mit brev af 28. januar 2013 til Fødevareudvalget vedrørende 
den registerbaserede forundersøgelse af årsagssammenhænge i forhold til problemerne 
med slagmærker på svin samt Fødevarestyrelsens redegørelse om sagen, der ligeledes er 
fremsendt til Fødevareudvalget den 28. januar 2013.
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